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Zapisnik 39. občnega zbora Šahovske zveze Slovenije 
   
 
Šahovski dom, Bravničarjeva 13, Ljubljana, sobota, 10.5.2014 ob 9.45. 
Prisotni: po listi prisotnih delegatov in gostov 
  
Ob 9.45 uri je bilo od 92 polnopravnih članov ŠZS prisotnih 13 delegatov, zato je bil začetek v 
skladu s statutom preložen na 10:00. 
  

K 1. točki: 

Občni zbor je pričela sekretarka ŠZS in predlagala izvolitev organov zbora. Delegati so izvolili:  
- delovno predsedstvo: Mirko Bandelj (predsednik), Franc Poglajen, Franc Simonič 
- verifikacijsko komisijo: Marjan Božič, Ludvik Cvirn, Marko Jurič; 
- Zapisnikar: Ana Srebrnič, sekretarka 
- overitelja zapisnika: Robert Kolarič, Andrej Brcar 
  

Izvoljeni organi občnega zbora so prevzeli svoje dolžnosti.  
 
Verifikacijska komisija je podala poročilo, da je prisotnih 26 delegatov, tako da je po 18. členu statuta 
ŠZS Občni zbor lahko sprejemal odločitve z večino glasov prisotnih delegatov. 
  
Delovni predsednik je dal na glasovanje v gradivu predložen dnevni red, ki so ga delegati soglasno 
sprejeli. 
 
 
Dnevni red:  

1. Otvoritev občnega zbora in izvolitev organov zbora (delovnega predsedstva, 
verifikacijske komisije, zapisnikarja, overitelje zapisnika) 

2. Poročilo upravnega odbora in delovnih teles o delovanju Šahovske zveze Slovenije in 
uresničevanje sklepov 38. občnega zbora ŠZS 

3. Finančno poročilo ŠZS za leto 2013 
4. Poročilo nadzornega odbora 
5. Tekmovalni program ŠZS za leto 2014 
6. Finančni načrt ŠZS za leto 2014 
7. Spremembe in dopolnitve pravilnikov ŠZS 
8. Podelitev priznanj ŠZS, FIDE in ICCF 
9. Zaključek občnega zbora 
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K 2. točki: Poročilo Upravnega odbora in delovnih teles o delovanju Šahovske zveze Slovenije 
in uresničevanje sklepov 38. občnega zbora ŠZS. 
 

Predsednik ŠZS je predstavil poročilo: 

 

Šahovska zveza Slovenije je v letu 2013 delovala po predvidenem programu. Izvedla je 

obširen program državnih prvenstev, ki obsega preko 30 različnih tekmovanj mladih, članov 

in seniorjev. V okviru danih finančnih možnosti je izvedla priprave in nastope reprezentanc v 

članskih in mladinskih konkurencah na evropskih in svetovnih prvenstvih. Medtem, ko se je 

mladinski program uspešno izvedel, je za člansko reprezentanco ob koncu leta zmanjkalo 

finančnih sredstev. Kljub temu se je ekipa na prostovoljni osnovi udeležila evropskega 

ekipnega prvenstva, svoj nastop pa posvetila preminuli Vesni Rožič.  

 

Za izvajanje celotnega programa je skrbel Upravni odbor, ki se je med obema zboroma sestal 

na petih rednih sejah, o nekaterih stvareh pa je odločal tudi korespondenčno. Žal nekateri člani 

UO niso bili dovolj aktivni in bi veljalo razmisliti o njihovi zamenjavi.  

 

Odbori in komisije so v okviru pooblastil uspešno opravljali svoje naloge, operativno delo pa je 

opravljal sekretar ŠZS. Članstvo v zvezi se je po številu šahistov povečalo (iz 6210 v letu 2012 

na 6736 v letu 2013), število temeljnih šahovskih organizacij pa je bilo v letu 2013 94 klubov in 

društev, letos pa jih je 92.  

 

V projekt »Šah v vse slovenske šole« se je na novo vključilo okoli 500 učencev, prav tako je 

naraslo število šol vključenih v projekt. Vključene šole so bile opremljene s šahovsko učilnico 

(demonstracijska tabla ter 10 do 20 šahovskih kompletov), učenci pa imajo na voljo številne 

vsebine preko spleta ter lično oblikovan učbenik - šahovsko začetnico. Pod okriljem FIDE smo 

brezplačno izvedli seminar za šahovske mentorje, ki so prejeli tudi šahovski učbenik. Za 

podporo šolskemu sistemu pri uvajanju triletnega izbirnega predmeta šah v 7., 8. in 9. razred 

osnovne šole je skrbela strokovna skupina za izbirni predmet šah.  

 

ŠZS je šahovsko in širšo javnost podrobno in ažurno obveščala preko svoje spletne strani, 

kjer dnevno beležimo preko 1000 obiskovalcev. Klubi in posamezniki so v večji meri uporabljali 

elektronsko poslovanje, s čimer smo zmanjšali stroške ter čas za obdelavo nekaterih 

podatkov. Dobro se je prijela tekmovalna licenca, ki je zelo pomembna zaradi sofinanciranja 

s strani države.  

 

ŠZS je mesečno izdajala strokovno revijo Šahovsko misel, povečalo se je število naročnikov 

med mladimi igralci.  

 

Iz letnega programa so bili izvedeni sodniški seminarji, pod okriljem Olimpijskega komiteja 

Slovenije pa je bilo izvedeno drugo usposabljanje strokovnih delavcev v šahu, ki je bilo za 

vse udeležence brezplačno. V skladu s potrjenim programom usposabljanja je sedaj mogoče 
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pridobiti ustrezno usposobljenost tudi na podlagi nazivov pridobljenih v tujini in v preteklosti. Z 

OKS je usklajeno tudi licenciranje strokovnih delavcev, licence s štiriletno veljavnostjo pa so 

začeli izdajati aprila.  

  

MLADINSKI ŠAH:   

V okviru programa mladih usmerjenih v vrhunski in kakovostni šah so bili izvedeni treningi in 

šahovsko izpopolnjevanje v obliki celoletnega programa dodatnega izobraževanja s 

šahovskimi trenerji. Igralci iz programa ter uvrščeni po pravilniku z državnega prvenstva so se 

udeležili evropskih in svetovnih prvenstev ter drugih domačih in mednarodnih turnirjev.  

Evropsko ekipno mladinsko prvenstvo je lani potekalo v Mariboru, zato je Slovenija lahko 

nastopila z dvema domačima ekipama. Prav druga dekliška ekipa pa je potem poskrbela 

za senzacijo in osvojila bronasto kolajno v postavi Caterina Leonardi in Teja Vidic. 

Kadetska reprezentanca je konec julija nastopila na svetovnem prvenstvu oz. kadetski 

šahovski olimpiadi na Kitajskem.  

Naši mladinci so uspešno zastopali Slovenijo tudi na posamičnih evropskih ter svetovnih 

prvenstvih. Najodmevnejšo uvrstitev je dosegel Nejc Amon na Evropskem prvenstvu v 

Črni Gori, kjer je kot leto mlajši v kategoriji dečkov do 12 let zasedel 7. mesto in se do 

zadnjega boril za medaljo.  

 

Ob koncu leta je kar 5 mladincev in mladink pridobilo najvišji mladinski razred pri 

kategorizaciji OKS.  

 

Splošna ocena je, da je mladinski šah ponovno v porastu.  

 
ČLANSKE REPREZENTANCE:  
Leto 2013 je zaznamovala izguba dolgoletne članice ženske reprezentance, mednarodne 

mojstrice Vesne Rožič.  

 

Naši reprezentanti so v letu 2013 nastopili na evropskem prvenstvu za člane na Poljskem. Za 

izjemen dosežek je poskrbel Aleksander Beljavski, ki si je delil prvo mesto, po dodatnih 

kriterijih pa zasedel 4. mesto. S tem rezultatom se je uvrstil na Svetovni pokal, ki je bil 

avgusta na Norveškem. Tudi ostali naši predstavniki so nastopili dobro in presegli svoja 

ratinška izhodišča. 

Članice so v Beogradu nastopile na evropskem prvenstvu za članice, kjer je bila Ana Muzičuk 

prva nosilka turnirja, a je prvenstvo zaključila izven deseterice. Nastopile so še tri naše 

predstavnice: Darja Kapš, Ana Srebrnič in Anita Vrabič – vse v okviru pričakovanj. 

V okviru priprav sta naši reprezentanci nastopili tudi na tradicionalnem pokalu 

srednjeevropskih držav. Med 10 ekipami je pomlajena članska ekipa zasedla šesto mesto, 

članice pa so bile pete. 
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Glavno tekmovanje članskih reprezentanc, ekipno evropsko prvenstvo, je bilo novembra na 

Poljskem. Obe reprezentanci sta nastopili dobro, izboljšali izhodiščni položaj in zasedli 18. 

(članice) in 21. mesto (člani). 

Reprezentanti so v sklopu priprav nastopali na odprtih in pozivnih turnirjih v Sloveniji in v tujini.  

 

Reprezentanti so v sklopu priprav nastopili na odprtih in pozivnih turnirjih v Sloveniji in v tujini. 

V okviru finančnih možnosti, ki jim jih je lahko zagotovila ŠZS, predvsem pa z lastnimi vložki, 

so se reprezentanti sestajali tudi s trenerji na individualnih treningih.  

 

Dopisni in problemski šahisti so v tekmovalnem in organizacijskem smislu nadaljevali zelo 

uspešne aktivnosti tako doma kot tudi v tujini. Dopisni šahisti so v leti 2013 osvojili 4 končne 

naslove ICCF. Na evropskem ekipnem prvenstvu so dosegli odlično 6. mesto 

 

V lanskem letu je bilo ogromno energije in truda vloženega v izboljšanje položaja šaha v 

Sloveniji. Večji rezultati so se pokazali že v začetku letošnjega leta. Preko evropskega razpisa 

za razvoj kadrov v športu smo zaposlili trenerja, velemojstra Mateja Šebenika, katerega plačo 

v celoti financira Olimpijski komite Slovenije. Poleg tega je prišlo do zamenjave v tajništvu, kjer 

je mesto sekretarke prevzela velemojstrica Ana Srebrnič.  

Veliko truda je bilo vloženega v sprejetje »šahovskega amandmaja. V resoluciji  o 

nacionalnem programu športa za obdobje 2014-2023 je tako dodan stavek »Šport razvija tudi 

različne odlike mišljenja in osebnosti.« Največja zahvala za to gre Iztoku Jelenu, ki je 

pripravil vsa potrebna gradiva, s svojo vztrajnostjo pa poskrbel, da so amandma na koncu le 

sprejeli.  

Z letošnjim letom je kar nekaj premikov v smeri promocije šaha. Ustanovljena je bila komisija 

za promocijo šaha, kjer trenutno delajo na projektu »Beton šah«, želja pa je, da bi v vseh 

večjih mestih bile postavljene betonske šahovske mize.  

Rad bi se zahvalil vsem šahovskim delavcem iz cele Slovenije, ki ste tako ali drugače 

pomagali pri izvedbi zastavljenih ciljev. Šahovska zveza nismo le tisti, ki sedimo v upravnem 

odboru, temveč smo mi vsi in vsakdo lahko pripomore k izboljšanju položaja šaha, ki 

dandanes ni rožnat. S težavami se ne sooča le Šahovska zveza Slovenije, temveč tudi klubi. 

Stopimo skupaj, zberimo predloge in uresničimo ideje, da bomo našo šahovsko pot čimbolj 

uspešno peljali naprej.  
 
Delovni predsednik je delegate obvestil, da so pisna poročila delovnih teles ŠZS objavljena v 
gradivu za občni zbor.  
 
SKLEP:  
Občni zbor je sprejel poročilo Upravnega odbora in delovnih teles o delovanju v letu 
2013.  
 
Glasovanje: [vsi ZA] 
 
K 3. točki: Finančno poročilo ŠZS za leto 2013 
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Sekretarka je na kratko predstavil finančno poročilo za leto 2013. Na predstavljeno poročilo v 
razpravi ni bilo nobenih vprašanj.  
 
SKLEP: Občni zbor je sprejel finančno poročilo za leto 2013. 
Glasovanje: [vsi ZA] 
 
 
 
K 4. točki: Poročilo Nadzornega odbora 
Predsednik Nadzornega odbora, Stojan Karer, je povzel ugotovitve Nadzornega odbora o 
poslovanju ŠZS, ki jih je obravnaval na seji 24. marca.  Na seji so člani obravnavali poslovanje 
Šahovske zveze Slovenije v letu 2013. Pregledali so poslovanje v celoti, predloženi in 
pregledani sta bili bilanca stanja in bilanca uspeha. 
 
Kot je tudi iz finančnega poročila razvidno NO ugotavlja, da je bilo poslovanje v sicer nekoliko 
manjšem obsegu kot prejšnja leta uspešno, prihodki so bili kljub neugodnim razmeram v okolju 
večji od odhodkov.  
 
ŠZS se ni zadolževala, njene dolgoročne in kratkoročne obveznosti so majhne. 
 
Predsednik NO ŠZS je bil redno udeležen na sejah Upravnega odbora ŠZS in je bil seznanjen 
z vsemi tekočimi zadevami delovanja ŠZS ter je tako nadziral zakonitost in poslovanje ŠZS. 
 
NO je opozoril organe ŠZS, naj bodo v zapisnikih sej delovnih teles jasno določeni prisotni in 
odsotni člani delovnih teles, posebej pa še ostali prisotni in odsotni. Zaporedne številke sej se 
začnejo označevati na novo le v primeru, ko se na novo konstituira delovno telo, ne pa v 
slučaju zamenjave posameznega člana. 
 
NO je opozoril UO ŠZS, da pravočasno pripravi javni razpis za sekretarja ŠZS. 
 
Nadzorni odbor ŠZS ugotavlja, da je bilo poslovanje ŠZS v letu 2013 zakonito in da so bile v 
poslovanju v letu 2013 spoštovane vse določbe Statuta in drugih aktov ŠZS. 
 
 
SKLEP: Občni zbor je sprejel poročilo Nadzornega odbora ŠZS.  
Glasovanje: [vsi ZA] 
 
K 5. točki: Tekmovalni program ŠZS za leto 2014 
V letošnjem letu ni bilo predvidenih bistvenih sprememb tekmovalnega programa. 
V razpravi je Robert Kolarič izpostavil, da imamo preveč državnih tekmovanj ter da termini niso 
ustrezni. Pri tekmovanjih bi bilo potrebno določiti prioritete. Boštjan Grošelj je predlagal, da 
mladinsko DP ne bi bilo v času počitnic ter, da naj se mladinsko državno prvenstvo igra ločeno 
od prvenstva v standardnem šahu. Vladimir Slejko meni, da bi morali imeti šefa tekmovalne 
ekipe in pozvati klube, ki se ukvarjajo z mladimi za mnenje, obenem pa se strinja, da je 
potrebno postaviti hierarhijo tekmovanj. Aleš Drinovec meni da tekmovanj ni preveč medtem 
ko hierarhija obstaja. Okrogla miza je lahko le predlagatelj sprememb, medtem ko jih mora 
sprejeti občni zbor. Ludvik Cvirn je dejal, da na prvenstvih pogreša predsednika, saj ga mladi 
skoraj ne poznajo. Predsednik je odgovoril, da se ob svojih ostalih obveznostih trudi biti 
čimveč prisoten 
Pred pripravo tekmovalnega programa se bo organiziral posvet oziroma okrogla miza, kjer bo 
razprava o vseh morebitnih večjih spremembah.  
 
SKLEP: Občni zbor je sprejel tekmovalni program za leto 2014. 
[vsi ZA] 
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K 6. točki: Finančni načrt ŠZS za leto 2014 
 
Sekretarka ŠZS Ana Srebrnič je na kratko predstavila značilnosti finančnega načrta programa 
ŠZS za leto 2014, ki je bil predstavljen v gradivu za občni zbor. Večina projektov je vezana na 
sredstva iz javnih virov. Kjer nam virov niso odobrili, realizacija ni zagotovljena.  
Druge razprave ni bilo.  
 
SKLEP: Občni zbor je sprejel tekmovalni program za leto 2014. 
[vsi ZA] 
 
K 7. točki: Spremembe in dopolnitve pravilnikov ŠZS 
 
Delegati so predloge sprememb pravilnikov prejeli v gradivu.  
Boštjan Grošelj je izpostavil problematiko  novega pravila glede prepovedi mobilnih telefonov v 
igralni dvorani. Robert Rudman je dejal, da sodniki ne bodo spravljali telefonov, zato naj jih 
igralci raje pustijo doma. Sekretarka je na to dejala, da se bo našla rešitev glede mobilnih 
telefonov, vendar pa je to pravilo FIDE in ga je na vseh tekmovanjih, ki se ratingirajo za FIDE 
potrebno upoštevati.  
Vladimir Slejko je menil, da ni smiselno pisanje partij v kategoriji do 8 let. Sekretarka je dejala, 
da otroci so zmožni pisanja, da pa je potrebno tiste, ki bodo nastopili na državnem tekmovanju 
to že prej naučiti. Tisti, ki so v letošnjem letu igrali in ob začetku niso znali pisati, so se do 3. 
kola že naučili.  
Robert Rudman je opomnil, da v tekmovalnem koledarju manjka ekipno prvenstvo do 12 let. 
Delovni predsednik Mirko Bandelj je predlagal, da se doda amandma za prvenstvo.  
 
SKLEP: Občni zbor je sprejel spremembe pravilnikov. 
Glasovanje [vsi ZA] 
 
K 8. točki: Podelitev priznanj ŠZS, FIDE in ICCF 
Priznanja je podelil predsednik ŠZS, dr. Tomaž Subotič 
 
Točkovanje za najuspešnejši šahovski klub v letu 2013: 

1. ŠK Komenda   665,63 točk 
2. ŠD Radenska Pomgrad M. S. 664,03 točk 
3. ŠK Nova Gorica   548,82 točk 
4. ŠD KRKA Novo mesto  466,97 točk 
5. ŠS Tomo Zupan Kranj  464,42 točk 
6. ŽŠK Maribor   461,38 točk 

 
FIDE nazivi:  

- FIDE mojster: Jernej Špalir  

- FIDE sodnik: Boris Perkovič, Dušan Kozic  

 

Priznanja in nazivi ICCF:  

- mednarodni sodnik dopisnega šaha: dr. Danilo Korže 

- senior mednarodni mojster dopisnega šaha: Milan Horvat, dr. Boško Bošković 

- mednarodni mojster dopisnega šaha: Stanko Kovač 

 

Bronasta plaketa ŠZS: 
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- Franc Simonič: za dolgoletno aktivno in uspešno delovanje na šahovskem področju 

 

Srebrna plaketa ŠZS: 

 

- Silvo Kovač: za dolgoletno aktivno in uspešno delovanje na šahovskem področju 

 
 
 
K 9. točki: Zaključek občnega zbora 
 
Zasedanje je bilo končano ob 11.10 uri.  

 

 

- predsednik delovnega predsedstva: Mirko Bandelj l. r. 

- zapisnikar: Ana Srebrnič l. r. 

- overitelja zapisnika: Robert Kolarič l. r., Andrej Brcar l.r. 

 
 
 
 
 
 


